

# JAKTRIEVER KLUBBEN

## Protokoll styrelsemöte 22 oktober 2017

**Plats:** Färlöv

**Närvarande:** Marie Bengtsson, Johan Olsson, Lennart Spangenberg, Mads Kristoffersen och Åsa Norrby som går in för Cecilia Löfling.

§ 118 Ordförande Johan Olsson förklarar mötet öppnat.

§ 119 Dagordningen fastställdes.

§ 120 Val av justeringsman jämte ordförande att justera dagens protokoll valdes Mads Kristoffersen.

§ 121 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 122 Ekonomirapporten gicks igenom. Klubben har god ekonomi.

§ 123 TU – Åsa Norrby berättade att TU hade haft möte och de hade gått igenom flera punkter. De hade frågor till styrelsen: Vem har ansvar för tränarna? Svar på det är att TU har ansvar för tränarna. Vad förväntar sig styrelsen av TU? De vill ha återkoppling efter styrelsemöten. Åsa Norrby ger TU återkoppling efter styrelsemöten.

Beslutades att styrelsen och utskotten har ett möte i början av 2018 för att samlas kring en gemensam plan.

Den 7-8 april kommer Carsten Nissen till Östra delen av landet. Beslutades att de datumen blir det en Working test vinnarklass och en utbildningsdag för provledare och dogstewards.

Andra träningar är under planering med inriktning mot provstart. Diskuterade någon form av stipendium.

§124 PR-Johan Olsson berättade att 3 stycken beachflaggor köpts in till proven. Vi har fått whiskyglas som var beställda tidigare. Lite nya idéer om domargåvor presenterades. Hundmat saknas och är till viss del upphittad men har fått köpas in till proven. Även nummerlappar och dummies saknas.

Lennart Spangenberg fortsatte med ett förslag på policy avseende jaktmotståndare vid föreningens verksamheter. Styrelsen beslutade att denna ska gälla och delas ut till berörda personer i klubben. Vad gäller policy på hemsidan sköts den av webbredaktören och den är inga problem med. Policy på Facebook/sociala medier är att vi ska formulera oss bra rent språkligt och hålla en neutral nivå. Beslutades att om kommentarer upplevs obehagliga tas de bort. Alla i styrelsen är redaktörer på klubbens Facebook sida och kan göra inlägg.

Lennart har även börjat titta på förslag till ändring av klubbens stadgar. Det ska skapas ett ramverk som klubben kan leva och växa i. Det jobbas vidare med dessa. Tidningen Markerat har ju ingen redaktör för tillfället. Klubbens ambitionsnivå med tidningen är att den kommer ut en gång per år i början av året runt februari. Då kan man samla in material i form av artiklar och information. Påminnelse om att betala medlemsavgift. Annonser för sponsorer. Alla som vill bidra med materiel till tidningen är välkomna att lämna in dessa.

Lennart har också börjat titta över våra sponsorer och fortsätter med det arbetet.

- § 125 MU – Johan Olsson meddelade att allt är klart inför mästerskapet. Beslutades att om det anmäls 17-24 hundar blir det ett tvådagarsprov. Är det 8-16 hundar anmälda blir det Mästerskap på lördagen och ett vanligt vinnarklassprov på söndagen. Alla hjälper nu till att få fram fina priser till Mästerskapet. Det har köpts in skyddsglasögon och reflexvästar till medhjälpare på provet. Diskuterades hur vi kan stimulera intresset för att starta på markprov. Föreslogs inför nästa år någon form av Cup-pris till den vinstrikaste hunden. Även andra förslag diskuterades. MU funderar vidare på detta. En utbildningsplan ska utformas för klubbens funktionärer. Domarutbildning planeras med hjälp från domare från Danmark. Vid anmälan till prov krånglar det ibland och det går inte att anmäla. Johan Olsson ber webmaster skriva in en text som förklarar vad man kan göra då.

§ 126 Övriga frågor:

- Brev till SKK – ordförande har skrivit.
- IT-system – köpa befintligt med mycket arbete innan det är klart eller få gjort ett nytt efter våra önskemål? Styrelsen skriver vad som de tycker behövs i ett sådant system. Johan Olsson har varit med att utveckla system och är kunnig i frågan.
- Hur blir vi en klubb för hela Sverige? Styrelsen får hemläxa hur vi gör en plan för detta. Hur hittar vi regionala personer som vill jobba i klubben? Förslag – prova på dag. Styrelsen jobbar vidare med denna fråga.

- § 127 Nästa möte är den 21/11 kl.20,00 som telefonmöte. Den 14 januari -2018 planeras möte med utskotten och styrelsen.

- § 128 Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Marie Bengtsson.....

Justeras Johan Olsson.....

Justeras Mads Kristoffersen.....